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نــبــــــــذة 

Overview
Modern Power Marine Services Company is a leading company with extensive 

experience in marine services operations and maintenance in the Kingdom of 

Saudi Arabia. We possess the necessary capabilities and skills to handle 

large-scale projects, holding a Class II classification by the Marine Contractors 

Authority for all types and specialties of marine works. We take pride in offering 

a wide range of marine services, serving clients across the Kingdom, including 

both the government and private sectors. Our commitment to growth and 

success drives us to continuously embrace global marine technologies to 

provide top-notch marine services.

Established in 2000 as a specialized establishment for supplying spare parts and 

providing ship maintenance and operation services in Jeddah, we expanded 

our scope in 2012 to become Modern Power Marine Services Company. This 

transition enabled us to diversify our services and solidify our success in ship 

maintenance and supplying spare parts for ships and the maritime sector in the 

Kingdom. Additionally, we provide skilled technical manpower across various 

disciplines, including experienced engineers and technicians.

تعتبر شركة الطاقة الحديثة للخدمات البحرية من احدى الشركات الرائدة ذات الخبرة في المملكة 
العربية السعودية في مجال تشغيل وصيانة الخدمات البحرية.

لدينا الامكانيات والمهارات الازمة لانجاز المشاريع الكبيرة بما اننا حاصلون على تصنيف في الدرجة 
الثانية من هيئة المقاولين في الاعمال البحرية بجميع انواعها واختصاصاتها , وتفخر الشركة 
بتقديم نطاق واسع من الخدمات البحرية وخدمة العملاء في في جميع انحاء المملكة لكلا 
القطاعين الحكومي والخاص، كما تسعى الشركة في زيادة نموها وتحقيق المزيد من النجاح 

والتوسع في خدمتها وذلك بمواكبة التكنولوجيا العالمية في تقديم افضل الخدمات البحرية .
تأسس اسم الطاقة الحديثة عام ٢٠٠٠م كـمؤسسة مختصة بتوريد قطع غيار وصيانة وتشغيل 
للسفن في مدينة جدة , تم توسيع النشاط الى شركة الطاقة الحديثة عام ٢٠١٢ م وذلك لتعدد 
خدمات الشركة ونجاحها في مجال الصيانة وتوفير قطع غيار السفن والمجال البحري في المملكة 
, وكذلك توفير اليد العاملة الفنية والمهارية في تخصصات مختلفة من مهندسين وفنيين ذو 

خبرة وكفائة عالية.
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الرؤية

vision

البحرية  السفن  وصيانة  وتحويض  وتشغيل  إدارة  الرائدة في مجال  الشركة  نكون  أن 
السعودية في الساحلين الشرقي والغربي وزيادة الاستثمارات لمنطقتنا، بما يتلائم مع 

قيمنا واتباعأ لرؤية المملكة ٢٠٣٠.

To be the leading Saudi Arabian company in managing, operating, and 

maintaining maritime vessels on both the eastern and western coasts 

and to increase investments in our region, aligning with our values and 

contributing to the Kingdom's Vision 2030.
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الرسالة

Mission

نعمل  لنكون عضواً وجزءاً لا يتجزأ عن مجتمع الأعمال السعودي وخصوصاً في مجال 
الأعمال البحرية.

To be an integral and essential part of the Saudi business community, 

especially in the maritime sector.
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الأهداف

Objectives

هدفها الرئيسي هو تقديم الخدمات البحرية وصيانة السفن المحلية والدولية بمعاير 
جودة عالية مع الاخذ بعين الإعتبار بناء اسم و سمعة  لكيان سعودي مهم في المجال 

البحري و المجتع البحري الدولي .

Our main goal is to provide high-quality marine services and local and 

international ship maintenance, establishing a strong reputation for 

Saudi entities in the maritime and international maritime community.
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التطويرالشغفالإلتزامالنزاهة
integrityCommitmentpassiondevelopment

ما الذي يميزنا ؟
What distinguishes us?
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نقدم جميع اعمال الصيانة والاصلاح الخاصة بالوسائط البحرية وتشمل أعمال 
التحويض و أعمال الكهرباء ،  و الأعمال الميكانيكية،  و أعمال البدن وكل ما يتعلق 
ــ و أعمال صيانة وتوريد أنظمة  ببدن السفن والزوارق بجميع أحجامها و أنواعها  

التبريد والتكييف ، و أعمال الصيانة للمكائن البحرية و الموالدات بجميع أحجامها. 

خدمــاتـــنــــــــــا: 
خدمات السفن 
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 نقدم جميع أعمال المرافق البحرية ــمن توريد وصيانة المعدات البحرية ــ أعمال الصيانة 
ــ توريد وتركيب وصيانة  ــ اعمال المسح البحري و الحفر تحت الماء  للمرافق البحرية 
العلامات بحرية  – تصنيع و توريد وتركيب المصدات البحرية - انشاء وصيانة الأرصفة 
البحرية الثابتة والعائمة – و توريد وتركيب قطع الغيار البحرية من مختلف دول العالم .

الأعمال البحرية

توريد وتركيب أنظمة مكافحة الحريق المتطورة بإستخدام أخر التقنيات المستخدمة 
في المجال وبالخصوص للوسائط والمرافق البحرية.

أنظمة مكافحة الحرائق للسفن والسلامة

توريد وتركيب وصيانة انظمة تحلية مياه البحر في الوسائط البحرية والمرافق البحرية .

أنظمة تحلية المياه 

نوفر خدمات التوريد والتركيب والصيانة لمجاري الهواء ولاجهزة التكييف بانواع مختلفة 
تتضمن تكييف السفن واجهزة تكييف الدكت والتشيرات واجهزة تكييف البكج . 

توفير العمالة الماهرة: 
لدينا برنامج تعاقدي لتقديم عمالة ماهرة من فنيين ومهندسين في مجالات مختلفة 

مثل : ( اللحام – الأعمال الكهربائية – اعمال ميكانيكة – غواصين – عمالة عامة)

أنظمة التكييف و التهوية   

02
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Our Services:

We offer comprehensive maintenance and repair services for marine 
vessels, including docking services, electrical works, mechanical works, hull 
works for all types and sizes of ships and boats, as well as maintenance and 
supply of cooling and air conditioning systems and marine engines & 
generators of all sizes.

Vessel Services

Marine Works

Firefighting Systems for Ships and Safety

Water Desalination Systems

Air Conditioning and Ventilation Systems

Our marine works encompass supplying and maintaining marine equipment, 

maintaining marine facilities, underwater surveying and dredging, supplying, 

installing, and maintaining marine marks, manufacturing and supplying marine 

fenders, constructing and maintaining fixed and floating marine berths, and 

supplying marine spare parts from various countries.

We supply and install advanced firefighting systems using the latest 
technologies for marine vessels and facilities.

We supply, install, and maintain water desalination systems for marine 
vessels and facilities.

Air Conditioning and Ventilation Systems

We offer supply, installation, and maintenance services for air ducts and various types of air 

conditioning systems, including ship air conditioning, duct AC, chillers, and package AC.

Skilled Manpower Supply

Our contractual program provides skilled labor, including technicians, engineers, welders, 

electricians, divers, and general workers in different disciplines.

01
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التوريدات  : 
لدينا خبرة وسلسلة كبيرة من الشركاء لتوريد معدات وادوات مختلفة ومنها : 

الكرينات ( الكرينات على البارجات البحرية للاستخدامات البحرية – الكرينات الصناعية )

الرافعات الشوكية (ديزل – وكهربائية ). 1

اذرعة تفريغ الوقود على الارصفة البحرية 2

الموالدات الكهربائية  3

رافعات المستودعات  4

بناء القوارب والزوارق البحرية  5

قطع غيار المحركات والمولدات  6

معدات السلامة البحرية للزوارق والسفن 7
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Supplies:
We have extensive experience and partnerships with various suppliers, including :
Marine cranes (marine cranes for marine use, industrial cranes)

Forklifts (diesel and electric).

Fuel unloading arms for marine berths

Marine generators

Warehouse cranes

Boat and marine craft construction.

Engine and generator spare parts.

Marine safety equipment for boats and ships.
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١ - شــــــــــــركة شــــــــتل الألمانيـــــة (SCHOTTEL CO) للرفاصــــات ومحركات السفن.
٢ - شـــــــــركة اي بـــــي ســـــي البلجيكيــــة ABC Marine   Engine  Co لصناعة مكــــأئن الـــديزل 

البحرية ومولدات الكهرباء.
Yantai TaiHong Rubber CO., LTD(الفنادر البحرية) ٣ - شركة المصدات البحرية الصينية
٤ - شــــــــركة هـــاي فــوغ الفنلنديـــة المتطــورة  (Hi-Fog) لأنظمــة مكافحـة الحرائــق في السـفن 

و المباني بنظام الضـباب المائي المضغوط .

الوكالات :
نفتخر بكوننا جزء من فريق عدد من الشركات الكبرى الرائدة في المجال البحري ومن

أبرز الوكالات : 
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Agencies :
We take pride in being part of the teams of several major companies in the 
maritime field, including:

1 - German company SCHOTTEL CO for propulsion and manoeuvring systems

2 - Belgian company ABC Marine Engine Co for marine diesel engines and 

generators

3 - Chinese company Yantai TaiHong Rubber CO., LTD for marine fenders

4 - Finnish company Hi-Fog for advanced fire-fighting systems using water mist in 

ships & buildings.
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المشاريع
PROJECTS
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١ - تركيب أجهزة رادار الملاحة: توريد وتركيب أنظمة رادار الملاحة لاستخدامها في السفن البحرية، لتحسين قدرات الملاحة.
٢ - تحديث نظام التهوية: استبدال فتحات مراوح التهوية على سفن القوات البحرية لتحسين تداول الهواء.

٣ - صيانة وحدات التكييف للسفن: تقديم خدمات الصيانة لوحدات التكييف على سفن القوات البحرية.
٤ - خدمة استئجار الروافع لاستخدام مرفق اصلاح اسفن: خدمات استئجار روافع او كرينات لاحتياجات الاصلاح لوحدات 

الاسطول الغربي ولخدمات الزوارق على مرسى البحر.
٥ - خدمات فحص وإصلاح المولدات: فحص وإصلاح المولدات المستخدمة في الزوارق التابعة لسفن جلالة الملك.

٦ - أعمال المتعلقة بالتكييف: توريد وتركيب مكيفات لمستودعات الأسلحة وصيانة واصلاح مكيفات القاعدة البحرية .
٧ - إجراء الاصلاحات لزوارق الداعم لعمليات الغوص: فحص أنظمة وبدن زوارق الدعم الخاص بعمليات الغوص وإجراء 

الإصلاحات اللازمة. 
٨ - تنفيذ اعمال الصيانه و الاصلاح لمعدات سفن القوات البحريه و اخر الاعمال التي نفذت هي المشاركة في صيانة مكائن 

سفن جلالة الملك أبها, جلالة الملك الطائف  و جلالة الملك ينبع.

مشاريع القوات البحرية

١ - توريد رافعات شوكية: توفير رافعات شوكية لمستودعات المؤسسة العامة لتحلية المياه.
٢ - استبدال وصيانة اذرعة تفريغ الوقود في المرسى البحري لتحسين عمليات التفريغ ولضمان استمرارية الاعمال .

٣ - توريد وصيانة واصلاح للمصدات البحرية على الرصيف لارساء السفن  
٤ - خدمات الصيانة للمعدات في المرسى البحري.

١ - توريد وصيانة القوارب الصينية: بالتعامل مع احواص بناء السفن في الصين تم بناء وتوفير قطع الغيار والصيانة 
للقوارب الصينية للمديرية العامة حرس الحدود .

٢ - تنفيذ اعمال الصيانه و الاصلاح لمعدات ومكائن عدد كبير من زوارق حرس الحدود و علي سبيل المثال مكائن كل من 
زورق الموسم و الجوف وسفينة فرسان وزورق عرعر وزورق الخرج  و انهاء اعمال الاصلاح للبدن وعمل عمرة شاملة 

للمحركات والاجزاء الرئيسية على الزورق.

المديرية العامة حرس الحدود

١ - توريد معدات بحرية: توفير معدات بحرية متنوعة لمختلف العملاء، بما في ذلك الفنادر وقطع الغيار.
٢ - تامين واصلاح بخاخات حقن الديزل للعمليات البحرية.

٣ - إصلاح بدن الزوارق: إجراء إصلاحات على بدن الزوارق لتحسين القدرات البحرية للقطاع الحكومي والخاص.
٤ - خدمة إصلاح ناقل الحركة Gearbox: تقديم خدمات إصلاح ناقل الحركة للزوارق والقوارب.  والسفن العسكرية والتجارية.
٥ - إصلاح مولدات الديزل عمل اصلاحت وعمرات شاملة لمولدات الديزل لعلامتنا التجارية (ABC) ولاي مولد ديزل بالقدرة 

من ١٠ كيلو وات امبير إلى ٣٠٠٠ كيلو وات امبير.
٦ - تقديم خدمات تطقيم ودعم سفينة البحوث: توريد الطاقم وتوريد وقطع الغيار وعمل اجراءات الصيانة لسفن البحوث 

البحرية.
٧ - توفير وتكليف عمليات الصيانة للعمالة الماهرة: توريد عمالة ماهرة لتنفيذ اعمال الصيانة واعمال اللحام والاعمال البحرية 

لعدد من الشركات ومنها شركة DCNS الفرنسية.
٨ - تقديم خدمات الاصلاح وتوريد قطع الغيار لرافاصات (SCHOTTEL) لشركة ارامكو عن طريق عقود طويلة الامد. 

٩ - اصلاح وصيانة بدن الزوارق البحرية من انواع الفايبر جلاس وايضا الحديد والالمنويم . 
١٠ - توريد وتوفيرمعدات ثقيلة خدمية . 

١١ -تصنيع وتركيب مصدات بحرية مطاطية و مصدات بحرية خشبية من نوع الخشب الصلب  Azobé hardwood وتم  
انهاء تركيب المصدات البحرية الخشبيه بتصنيع محلي لشركة سامرف في ينبع .

مشاريع أخرى

مشاريع المؤسسة العامة لتحلية المياه المالحة
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1 - Navigational Radar Installation: Supply and install navigational radar systems for naval vessels to enhance navigation 

capabilities.

2 -Ventilation System Upgrade: Replace ventilation fan holes on navy ships to improve air circulation.

3 - Ship Air Conditioning Maintenance: Provide maintenance services for air conditioning units on navy vessels.

4 - Crane Rental Services: Offer crane rental services for western fleet units' repair needs and boat services at sea docks.

5 - Generator Inspection and Repair: Inspect and repair generators used in boats for His Majesty the King's fleet.

6 - HVAC Works: Supply and install air conditioners for weapons depots and maintain and repair the base's air 

conditioning.

7 - Diving Boats Repair: Inspect and repair systems and hulls of diving support boats and perform necessary repairs.

8 - Maintenance and Repair of Naval Vessels: Carried out maintenance and repair work on naval vessels, including King 

Abha, King Taif, and King Yanbu ships.

Navy Projects:

1 - Forklift Supply: Provide forklifts for water desalination corporation warehouses.

2 - Fuel loading Arm Replacement: Replace and maintain fuel loading arms in the marine berth to improve 

unloading operations and ensure business continuity.

3 - Supply and Maintenance of Marine Fenders: Provide and maintain marine fenders on the pier for docking ships.

4 - Equipment Maintenance: Provide maintenance services for equipment at the marine berth.

Saline Water Conversion Corporation Projects:

1 - Supply and Maintenance of Chinese Boats: Provide maintenance and spare parts for Chinese boats used by the 

General Directorate of Border Guard.

2 - Maintenance and Repair of Border Guard Boats: Perform maintenance and repair work on various Border Guard boats, 

including Mawsim, Jawf, Farasan, Arar, and Al-Kharj boats.

Saudi Coast Guard Projects:

1 - Marine Equipment Supply: Supply various marine equipment, including fenders and spare parts, for different clients.

2 - Diesel Injection Sprayer Repair: Repair diesel injection sprayers for marine operations.

3 - Boat Hull Repair: Conduct hull repairs to enhance naval capabilities for both government and private sectors.

4 - Gearbox Repair Service: Provide gearbox repair services for naval, military, and commercial boats and ships.

5 - Diesel Generator Repair: Perform comprehensive repairs and overhauls on diesel generators from 10 kW to 3000 kW.

6 - Research Vessel Support: Provide crew, spare parts, and maintenance procedures for marine research vessels.

7 - Skilled Worker Outsourcing: Provide skilled labor for maintenance, welding, and marine work for various companies, 

including DCNS French Company.

8 - Repair and Spare Parts Supply for SCHOTTEL: Provide repair and spare parts supply for SCHOTTEL units for Aramco 

through long-term contracts.

9 - Marine Hull Repair: Repair and maintain marine hulls made of fiberglass, Steel, and aluminum.

10 - Supply of Heavy Equipment: Supply and provide heavy equipment for various services.

11 - Manufacture and Installation of Marine Fenders: Manufacture and install rubber and hardwood marine fenders, 

including Azobé hardwood fenders for SAMREF in Yanbu.

Other Projects:
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أعمال ميكانيكية

أعمال كهربائية
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أعمال صيانة ( الطلاء - اللحام)

أعمال المسح البحري
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أعمال تحويض السفن
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Our Clients
عملائنا 

Success Partners
شركاء النجاح

Yantai Taihong Rubber Co.,Ltd

SCHOT TEL
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Connectتواصل معنا

0126038048

0126038049

modernpowermarine.com

Saudi Saudi Arabia Jeddahالمملكة العربية السعودية ، جدة

contracts@modernpowermarine.com

0126038044

0126038042

info@modernpowerarine.com

sales@modernpowermarine.com



MODERN POWER MARINE SERVICES CO.
شـركـــــــــــــــة الطاقــــــــــــــــــة الحديــثــــــــــــــة للخـدمــــــــــــات البـــحــــريـــــــــــــــة

modernpowermarine.com


